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Vragen van het lid Ouwehand (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit en de
staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over een
dierenasiel met een belangrijke
regiofunctie dat de wacht is
aangezegd door de gemeente
Oldenzaal. (Ingezonden 12 maart
2010)

1
Bent u ervan op de hoogte dat het
particuliere dierenasiel Goofy in
Oldenzaal de wacht is aangezegd
door de gemeente vanwege het
ontbreken van de juiste
bouwvergunningen»?1

2
Deelt u de mening dat het werk
dierenasiel Goofy2, dat met eigen
middelen de opvang en herplaatsing
van konijnen en cavia’s verzorgt, zeer
waardevol kan worden genoemd? Zo
ja, op welke wijze komt uw
waardering voor dit werk tot uiting?
Zo nee, waarom niet?

3
Kunt u uiteenzetten wat er naar uw
inschatting met de duizenden door
Goofy opgevangen en herplaatste
dieren gebeurd zou zijn als dit asiel er
niet was geweest? Kunt u dat
toelichten?

4
Deelt u de mening dat particuliere
initiatieven, die voorzien in een

oplossing voor een maatschappelijk
probleem, eerder ondersteund
zouden moeten worden dan
belemmerd?

5
Deelt u de mening dat de dump van
gezelschapsdieren een
maatschappelijk probleem vormt? Zo
nee, wiens probleem is het dat
jaarlijks meer dan honderdduizend
gezelschapsdieren op straat en in een
asiel belanden?

6
Is het waar dat asiel Goofy tien jaar
lang zonder problemen gedoogd is
en dat pas bij een controle in het asiel
naar aanleiding van een
subsidieaanvraag plotseling wordt
gehandhaafd? Zo ja, hoe beoordeelt u
deze gang van zaken?

7
Acht u het aanvaardbaar dat door
deze situatie zo’n 55 dieren op straat
dreigen te belanden? Zo nee, bent u
bereid in actie te komen om dit te
voorkomen?

8
Kunt u uiteenzetten welke oplossing u
ziet voor de duizend dieren per jaar
die niet meer door Goofy zullen
kunnen worden opgevangen, als de
gemeente Oldenzaal het asiel een
maximum aantal van 25 dieren
oplegt?

9
Bent u bereid het college van B&W
van Oldenzaal op te roepen om asiel
Goofy haar waardevolle werk te laten

voortzetten zolang er geen structurele
oplossing is voor de problematiek
rond de opvang van gedumpte
gezelschapsdieren? Zo nee, waarom
niet?

10
Bent u tevens bereid om de colleges
van B&W en omliggende gemeentes
op te roepen van asiel Goofy
financieel te ondersteunen vanwege
het maatschappelijk belang van het
werk en de regiofunctie die het asiel
daarbij vervult? Zo nee, waarom niet?

11
Kunt u toelichten wat de stand van
zaken is omtrent uw toezegging om
met de Vereniging Nederlandse
Gemeenten (VNG) in overleg te
treden over gemeentelijk
dierenopvangbeleid?3 Heeft dit
overleg plaatsgevonden en hebt u
hierbij gesproken over een
eenvormig model voor de
gemeentelijke financiering van
dierenopvang? Zo ja, wat was hiervan
de uitkomst? Zo nee, bent u
voornemens dit overleg alsnog te
houden?

12
Ziet u het nog steeds als uw taak om
te helpen voorkomen dat asieldieren
ontstaan?4

13
Kunt u uiteenzetten hoe effectief uw
beleid dat is gericht op het beperken
van het aantal asieldieren tot nu toe
is geweest? Zo nee, waarom houdt u
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niet bij wat de effecten zijn van uw
beleid?

14
Kunt u toelichten hoeveel particuliere
dierenopvangcentra er in Nederland
zijn en hoeveel dieren er in deze
centra worden opgevangen? Zo nee,
waarom niet?

1 TC Tubantia, 7 maart 2010
http://www.tctubantia.nl/regio/
noordoosttwente/6363040/Drama-dreigt-
voor–konijnenasiel-Goofy.ece
2 Website asiel Goofy
http://www.asielgoofy.nl/index.php
3 Kamerstuk 28 286, nr. 276, blz. 32.
4 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2006–2007, nr. 2519.
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